
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Kaliště, konaného dne 8.10.2008. 

Zasedání zastupitelstva zahájil v 19,00 hod.starosta. Uvítal přítomné, jako ověřovatele 
dnešního zápisu určuje p.Kaláška. Přítomni jsou všichni členové zastupitelstva a jako host 
statutární zástupkyně školy pí Uhrinová. 

Úvodem zasedání vystoupila pí Uhrinová se svým příspěvkem: 
Předkládá k seznámení a schválení výroční zprávu školy za minulý školní rok. 
Žádá o schválení možnosti proplacení loňské dovolené pro pí Pulkrábovou. Tato učitelka 

v M.Š byla dlouhodobě nemocná a v současné době má ukončen pracovní poměr. 
Seznamuje s provozem školy a školky. 
Žádá, aby byla včas zpravena o perspektivě školy v příštím roce. 

Zpráva starosty: 

Dne 2.9.2008 došla žádost od p.Kopřivy , Kaliště 42 o možnost odprodeje části 
pozemku z par.č.447/13 v k.ú.Kaliště u Horních Dubenek. Tuto část pozemku 
využívá jako zahradu. Po zaměření budou upřesněny m2. Tato žádost byla od 
2.9.2008 do 17.9.2008 vyvěšena na úřední tabuli a nebyly k ní žádné připomínky. 

- Starosta pozve čtyři rodiny, které vytipovalo zastupitelstvo postupně na prohlídku 
volného bytu v bytovém domě č.81. poté bude vybrán konečný zájemce. 

- Budou prohlédnuty místnosti nad hospodou, dle možnosti budou opraveny a 
nabídnuty p. Krafkovi v případě jeho zájmu k bydlení. 

Místostarosta obce sehnal bezplatně cca 60 polstrovaných židlí ze ZUŠ Jihlava do 
kulturního zařízení v Býkovci. K odvozu by byly 6.10.2008. Místostarosta žádá o 
možnost odvozu obecní avií, kterou používají hasiči. 

U s n e s e n í: 

1. Členové zastupitelstva schvalují všemi hlasy odprodej části 
parcely 447/13 v k.ú.Kaliště u Horních Dubenek za cenu 100,-Kč/lm2 p.Josefu 

Kopřivovi, Kaliště 42, 
2. Členové zastupitelstva berou na vědomí zprávu starosty. 
3. Členové zastupitelstva souhlasí, aby získané židle ze ZUŠ Jihlavy byly odvezeny 

hasičskou avií. 

Závěrem poděkoval starosta všem za účast a zasedání ukončil 


